

# Protokoll 2018:10

Datum: 2018-10-10

Plats: Purpurnäckan

Tid: 18.00 – 22.00

Matlagning: Thairestaurangen

## Närvarande Förkortning

Ellen Björnhage	EB
Emma Svanström	EMS
Johan Holst	JH
Fredrik Seebass	FS

## Frånvarande

Jakob Revellé	JR
Anna Lundqvist	AL
Alexander Einerskog	AE
Sara Sandberg	SS
Malena Hedberg	MH

*Vid frågor eller vid önskemål om att läsa rapporter och/ eller underlag som enbart är publicerat på Google-drive meddelas detta till [styrelsen@gbgscout.se](mailto:styrelsen@gbgscout.se) eller [ordforande@gbgscout.se](mailto:ordforande@gbgscout.se).*



# 1 Inledning

## 1.1 Mötets öppnande

## 1.2 Val av mötesordförande och mötessekreterare

### 1.2.1 Mötesordförande

EB valdes till mötesordförande.

### 1.2.2 Mötessekreterare

FS valdes till mötessekreterare.

### 1.2.3 Protokolljusterare

EMS och JH valdes till protokolljusterare.

## 1.3 Fastställande av föredragningslista

Utskickad föredragningslistan fastställdes med tillägg punkt 5.2.1 och 5.2.2.

# 2 Rapporter

## 2.1 Råd och utskott

Inga rapporter har inkommit.

## 2.2 Anställda

Kort rapport angående hur våra anställda har det. (EB)

## 2.3 Per capsulam

Telefonmöte 24/10 samt mailkonversation gällande budget, verksamhetsplan 2019 och samtliga motionssvar.

Beslut taget telefonmöte den 24/10 och mail 29/10



## 2.4 Övriga rapporter

Övriga rapporter som inte täckts in ovan.

- Utbildning  
FS redovisar aktuellt läge.
- Kalendersynk 14/11  
EB påminner om kalendersynk och att vi skall påminna råd och utskott att de måste sätta datum för 2019.  
Datum för ledarveckan bestäms av DS.
- Stiftelseval 2019  
EB informerar om läget i stiftelsen vad gäller ledamöter.  
En kassör behöver väljas in då nuvarande kassör avgår 20181231.  
Jan Månsson är gärna med och stöttar DS i rekryteringen av kassör.

## 3 Ekonomi

### 3.1 Aktuell rapport

Ingen rapport har inkommit.

## 4 Kommande verksamhet

### 4.1 Distriktsläger 2019

EMS redovisade aktuellt läge.

Flera intresserade har efter senaste nyhetsbrevet anmält att de vill vara med och planera och organisera lägret.

Kragenäs har fått en fråga från en utländsk kår om att få vara på Kragenäs under del av distriktslägret.

DS uppmanar styrgruppen för GBG2019 att besluta i frågan.

### 4.2 Höstens distriktsstämma

JH redovisar aktuellt läge.

Anna Arndt och Pernilla Niemi är DS förslag till att vara ordförande på stämma.  
De är tillfrågade och kan tänka sig att leda stämman.

David Udén är tillfrågad av DS att vara sekreterare och han accepterar den rollen.



## 4.3 Ledarveckan

FS redovisar aktuellt läge.

## 4.4 Demokratijamboree

JH redovisar aktuellt läge.

Vi har fyllt alla platser på tåget som är bokad.

Fyra från DS kommer att åka på jamboree.

# 5 Avslutning

## 5.1 Styrelserepresentation

Genomgång av vilka styrelseledamöter som ska representera styrelsen på arrangemang fram till nästa styrelsemöte.

### 5.1.1 RUTs Scoutbal 12/10

**DS kan i dagsläget inte skicka någon representant.**

### 5.1.2 Förträff 2 DJ, 23/10

**AL och JH håller i detta.**

### 5.1.3 Ledarveckan

**FS mailar ut fråga till DS om när man kan vara med.**

## 5.2 Övriga frågor

### 5.2.1 Matlagare styrelsen hösten 2018

DS 6 november – EMS

Fika Kalendersynk 14 november –

DS heldag 25 november –

Mat DS 10 december – FS

EB skickar ut frågan till DS igen.



## 5.2.2 Inköp hjärtstartare.

JH köper in enligt den offert vi har fått till distriktet.

## 5.3 Nästa möte och kommande aktiviteter

Rut scoutbal, 12 oktober

Utbildning ”Alltid redo för kris”, 17 oktober ( flyttas till annat tillfälle )

Distriktsstämma, 21 oktober

Förträff 2 DJ, 23 oktober

DS 6 november

## 5.4 Reflektion

## 5.5 Mötet avslutas

---

Ellen Björnhage, mötesordförande

---

Fredrik Seebass, mötessekreterare

---

Johan Holst, protokolljusterare

---

Emma Svanström protokolljusterare

